



# Kurland fotballklubb

## Innkalling til styremøte i Kurland Fotballklubb

**Dato:** Tirsdag 23.10.18

**Tid:** Kl. 19.00 – 21.00

**Sted:** Klubbhuset

**Til:** Kari Mette Stoll Røen, Kenneth Kornbakk, Lene Magnussen Baarlid, Klaus Wike, Hans-Terje Hjørring og Kjetil Pedersen

Saksnr.	Sak	Ansvar
63/18	Innkalling og saksliste	Kari Mette
64/18	Orienteringer	
	<ul style="list-style-type: none"><li>Referat fra møte i sportslig utvalg</li></ul>	Kenneth
	<ul style="list-style-type: none"><li>Andre orienteringsaker</li></ul>	Alle
65/18	Fordeling honorar	
	<p><u>Saken gjelder:</u> I budsjettet er det satt av kr 45 000 til fordeling på styrets sju medlemmer etter styrets avgjørelse. Godtgjørelsen kommer i stedet for annen utgiftsdekning. Begrunnelsen for tiltaket er vanskelighetene med å rekruttere og beholde medlemmer til særlig de tyngste funksjonene i styret.</p> <p>Videre er det satt av kr 5 000 til den som fører klubbens medlemslister.</p> <p><u>Avgjørelse:</u> Styret fordeler styrehonoraret som følger for 2018:</p>	
66/18	Årsmøtedokumenter 2019, herunder budsjett	Alle
	<p><u>Saken gjelder:</u> Fram mot årsskiftet og årsmøtet i mars 2019 må styret utarbeide følgende dokumenter:</p> <ul style="list-style-type: none"><li>Fordele oppgaver årsmøtedokumentene<ul style="list-style-type: none"><li>Årsmelding</li></ul></li></ul>	

**Saksnr. Sak Ansvar**

- Regnskap
- Virksomhetsplan
- Kontingent
- Budsjettsseminar - Utarbeide
  - Virksomhetsplan
  - Kontingent
  - Budsjett
- Sette i gang valgkomiteen

Styret må bli enig om prinsipper, prosess og fordeling av oppgaver.

Vedlagt følger grunnlag for budsjett 2019.

Tallene for "Akk. pr. november 2018" er et uttrekk fra Visma pr. 30/11, dvs. det som er bokført av inntekter og kostnader frem til og med 30/11. Det vil påløpe ytterligere inntekter og kostnader i november.

Merk at i 2018-tallene er ikke Vintercup-regnskapet ferdigstilt. Marja kommer til meg i dag, så jeg oppdaterer tallene i etterkant av det.

Kioskregnskapet (inkl. kontantoppgjør dommere) er ikke ferdigstilt. Jeg må gå gjennom det materialet som Vibeke har sendt og avstemme/bokføre.

Avskrivninger (oppgradering klubbhus mv) er ikke ført.

Kasserer sender en oppdatert versjon før møtet tirsdag.

Innstilling:

**67/18 Eventuelt**

**Saker til neste møte:**

**Kommende møter og aktiviteter:**

Nr.	Dato	Tid	Sted	Saker til behandling
1/19	15. 01.19	Kl. 19.00	Klubbhuset	<ul style="list-style-type: none"><li>● Delegater til krets og forbundsting</li><li>● Årsmøtedokumenter</li></ul>

<b>Nr.</b>	<b>Dato</b>	<b>Tid</b>	<b>Sted</b>	<b>Saker til behandling</b>
2/19	12.02.19	Kl. 19.00	Klubbhuset	<ul style="list-style-type: none"> <li>• Vedta styret forslag til                             <ul style="list-style-type: none"> <li>○ Årsmelding</li> <li>○ Virksomhetsplan</li> <li>○ Utkast ny lov KFK</li> <li>○ Kontingent</li> <li>○ Budsjett</li> </ul> </li> <li>• Årsplaner fra lagene</li> <li>• Prinsipper treningstider sommer</li> <li>• Ledermøte nr 1 kombinert med årsmøte</li> </ul>
	februar			Kretstinget
	mars			Forbundstinget
	07.03.19	18.30	Klubbhuset	Årsmøte

Referent Klaus Wike.